广州花都新区下水道疏通电话广州花都花东马桶疏通价钱电话

产品名称	广州花都新区下水道疏通电话 广州花都花东马桶疏通价钱电话
公司名称	义乌市欧尚家政服务有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	漓江街50号3楼
联系电话	13216247233 13185164750

产品详情

广州花都新区13185164750下水道疏通电话 广州花都花东马桶疏通价钱电话

機械疏通室內外各種大小下水管道,馬銅,蹬坑,地漏,浴缸,菜池及各種疑難下水道等。 1=。 疏通下水道:家庭=。酒店=。公司=。學校等單位的下水道;小便池=。陰溝=。窯井=。化糞池等各種下水管 道疏通清理,汙水管道疏通清理。2=。

疏通馬銅:疏通因為抹布=。毛巾=。清潔球等各類軟硬物質造成的馬銅堵塞3=。

疏通地漏:采用專用技術設備,專業疏通因水泥=。沙子=。頭發等各種原因造成的地漏堵塞。4=。

疏通浴缸面盆:疏通各種型號的浴缸面盆,包括V型彎和S型彎的各種管道。5=。

疏通蹲坑:使用專用疏通機和專用疏通劑疏通各類蹲坑堵塞。 二=。高壓清洗管道: 高壓清洗工程車疏通清洗各種管道及各種疑難汙水管道=。市政管線=。居民樓房所有分管=。立管=。主管管線。三=。化糞池清理: 清理化糞池=。隔油池=。汙泥池=。下水井裏油汙雜物=。清理各種沙井。 (1)大型環衛吸糞車清理大小化糞池=。化油池=。汙水池=。工業廢水池=。化糞池清底=。清掏=。沙井清底=。清掏。 2)清理磚砌化糞池=。化糞池池清掏=。隔油池清理=。抽糞=。化糞池=。鋼筋砼化糞池=。化糞池設計=。玻璃鋼化糞池=。不銹鋼化糞池=。隔油池。Low price dredging =. No charge =. Holidays are endless! One =. Sewer dredging: mechanical dredging of various sizes of indoor and outdoor sewer pipes, horse copper, puddles, floor drains, bathtubs, vegetable pools and various difficult sewers. 1=. Drain: home =. Hotel =. Company =. A sewer for a school, etc.; a urinal. Sewer = = Kiln well =. The septic tank and other sewage pipes shall be dredged and cleaned, and the sewage pipes shall be dredged and cleaned. 2=. Dredge horse copper: Dredge because of cloth =. Towel = Horse copper blockage caused by hard and soft materials such as cleaning ball 3 =. Dredge floor drain: special technical equipment is used to dredge cement =. Sand =. The floor drain is blocked by hair and other reasons. 4=. Dredge bathtub basin: dredge all kinds of bathtub basins, including V-bend and S-bend pipes. 5=. Dredge squatting pit: use special dredger and special dredger to dredge all kinds of squatting pit blockage. Two =. High pressure cleaning

pipeline: high pressure cleaning engineering vehicle dredges and cleans various pipelines and various difficult sewage pipelines =. Municipal pipeline =. All branches of residential buildings =. Riser =. Main line. Three =. Septic tank cleaning: clean septic tank =. Oil separator =. Sludge tank =. Oil and debris in the lower well =. Clean all kinds of sand wells. (1) large scale sanitation septic tank =. Chemical oil pool =. Sewage tank =. Industrial waste water tank =. Bottom cleaning of septic tank =. Clean out = Sand well bottom cleaning =. Clear out. 2) clean the brick septic tank =. Septic tank cleaning =. Oil separator cleaning =. Faeces = Septic tank =. Reinforced concrete septic tank =. Septic tank design =. GRP septic tank =. Stainless steel septic tank =. Oil separation tank